



Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d.01.01.2016 kl. 17.30

Fælleshuset i 34A

Deltagere: Qasir, Svend, Jannie, Karin, Karsten, Gertrud og Steen BJ

Afbud: Güney

Dagsorden

- 1. Valg af dirigent og referent**
- 2. Godkendelse af dagsorden**
- 3. Godkendelse af referat fra sidste møde**
- 4. Nyt fra administrationen/opfølgning af punkter fra sidst/BB-net/affald udefra**
- 5. Budgetkontrol/aktionsliste**
- 6. Fordeling af opbevaringsskabe i aktivitetslokale**
- 7. Kommende møder/ kurser/julefrokost d. 8.1. Bindende tilmelding**
- 8. Planlægning af beboermødet d.15.3.16**
- 9. Motionsrum**
- 10.Nyt fra styregruppen og ABC /naboskabsundersøgelse 2016/træværksted**
- 11.Post til/fra Bo-Vest**
- 12.Nyt fra kassereren**
- 13.Nyt fra udvalgene/aktiviteterne/aktiviteternes regnskaber for 2015**
- 14.Fastelavnsfest**
- 15.Evt.**

Ad 1 Dirigent Qasir, referent Gertrud

Ad 2 Dagsordenen godkendt med tilføjelser til pkt. 4 og pkt. 10

Ad 3 Referat fra sidste møde godkendt

Af 4. Steen har modtaget tilbud fra Lars Green ang. musikanlæg i Fælleshuset. Der er stadig problemer med mikrofonalægget. Før vi endnu engang anskaffer nyt udstyr beder vi L.G. om en prøveopstilling og en testperiode. Karsten og Qasir deltager.

Det blev besluttet at Fælleshuset ikke længere kan udlejes Nytårsaften, og at der ikke må afholdes ungdomsfester. Der etableres desuden en fast udendørs grillplads, så vi undgår brandfarer og andre skader på området omkr. Fælleshuset. Placering aftales på markvandringen. Ændringerne skrives ind i udlejningsreglerne. Driften underretter Steen, hvis der bliver givet karantæne. Steen videregiver ovennævnte beslutninger til driften.

Der er stadig problemer med udefra kommende affald. Vi opfordre beboerne til at notere nummerplader og tage foto, hvis de ser ulovlig aflæsning. Karsten laver udkast til opslag i opgangene og sender det til Gertrud, som sørger for tilretning. Jannie og Svend sørger for ophængning.

Ad 5 Budgetkontrol gennemgået. De sidste småregninger mangler, men alt vel. Aktionslisten gennemgået. Qasir gør opmærksom på det vigtige i at være på forkant med mågesikring.

Ad 6 De 3 nye højskabe til aktivitetslokalet leveres i uge 4 som aftalt. Lars samler dem. Jannie og Karin begynder på oprydning og fordeling af hyldeplads i de eksisterende skabe d. 13.1. Det er afdelingsbestyrelsen, der bestemmer den endelige fordeling. Fællesspisningen skal tømme metalskabene senest d. 25.1.

Alle aktiviteter skal vise regnskab hvert kvartal. Det er besluttet i afdelingsbestyrelsen, og er ikke til diskussion.

Ad 7 d. 7.1. Naboskabsmøde med ABC

d. 8.1. julefrokost kl. 18.00 i Felix steak house

d. 11.1. filmklubmøde

d. 14.1. aktivitetsmøde kl. 13.00

d. 16.1. VA konference (Qasir og Gertrud)

d. 19.1. styregruppemøde kl. 9.30

d. 26.1. kursus om byggesager i Bo-Vest (Gertrud)

d. 3.2. afd.best.møde

d. 17.2. regnskabsmøde kl. 17.30 (afd.best.)

d. 9.3. afd.best.møde

d. 15.3. regnskabsbeboermøde (indkaldelse omdeles d. 16.2.)

d. 6.4. afd.best.møde

Ad 8 Qasir, Svend og Karsten genopstiller. Qasir spørger Güney.

Qasir og Gertrud laver beretning. Vi tænker over, om vi skal udvide bestyrelsen fra 5 til 7.

Ad 9 Qasir har haft mange vagter i motionsrummet. Det er pænt besøgt, men mange efterlyser aftentider. Når det nye briksystem er på plads, kan man træne til kl. 20.00. Freddie har lavet udkast til kontrakt/reglement. Brikkerne kan kun anvendes af medlemmer, der har folkeregisteradresse i Blokland. Freddie har lavet udkast til kontrakt/reglement for brug af lokalet.

Vi køber Stens motionscykel. Den er meget populær og et godt køb. Ansøgning fra Lis Vestergaard om indkøb af slyngetræner stilles i bero. Vi henviser til, at hun kan stille forslaget på beboermødet.

Ad 10 Naboskabsundersøgelsen ligger i uge 7-9.

ABC sekretariatet overvejer at flytte til Blokland. De kommer og ser på Caféen d. 8.1. med henblik på at leje den. Driften er i fuld gang med at tømme lokalet. Vi undersøger, om der er penge til maling og tætning af vinduer.

Karsten efterlyser mulighed for at lave træværksted i børnehaven.

Vi tager det op i styregruppen.

Ad 11 Al elektronisk post ligger på computeren i afd.bestyrelsens kontor.

Ad 12 For fremtiden bliver alle udlæg overført til bestyrelsesmedlemmernes egne konti. Ingen kontante afregninger mere, men gyldige bilag skal selvfølgelig stadig afleveres til Karin.

Ad 13 Filmklub startede d. 5.1. og malerklub starter d. 13.1.
Banko aflyst d. 27.1.

Ad 14 Vi holder fastelavnsfest sammen med Solhusene d. 7.2. i Blokland.
Karin, Jannie og Eva fra Solhusene står for planlægning. Vi andre hjælper til.

Ad 15 Jannie efterlyser slik til møderne. Der laves en turnusliste for praktiske opgaver i aktivitetslokalet.

Karsten efterlyser beslutning , om det skal være tilladt at "dampe" i Fælleshuset. Han spørger også om mulighed for at opsætte brandalarmer i opgangene. Begge dele tages op på næste møde.

Referat d. 7.1.16

Gertrud